

**Närvarande:**

Helena Blackert – ordf  
Anna Andersson – rektor  
Therése Lennartsson – skolans repr  
Kristina Norlander – försk. repr  
.

Sofie Landelius, förskolan  
Malin Asmundsson - förskolan  
Melanie Lind - förskolan  
Maria Jarander - förskolan  
Åsa Lind – skolan F-2  
Helena Ejerblom 3-5  
Helena Vävinggren 3-5  
Karin Gunnarsdotter Borsodi 3-5  
Lise-Lotte Martinsson - bygdelaget

**Dagordning:**

**§1 Val av sekreterare**

Malin Asmundsson valdes till sekreterare

**§2 Val av justerare**

Therese Lennartsson valdes till justerare

**§ 3 Föregående mötes minnesanteckningar**

- Frågeställningarna från föregående protokoll, §3, kvarstår.
- Vadstenabuss har fått förfrågan om reflexvästar till barnen som åker skolskjuts.
- Anna informerar även om att skadegörelsen på ”Clownhuset” är polisanmäld.

**§4 Elevrådet**

Elevrådet har inte hunnit ha något möte sedan det senaste Normlösarådet. De har arbetat med att få in sponsorpengar till skolans resa till Kolmården, vilket har gått bra.

**§5 FÖSA**

Det har inte varit något nytt möte sedan senaste Normlösarådet. Nytt FÖSA möte blir i höst, och då får vi titta på vem som kan närvara. Vi diskuterar om det ska vara en fast representant för dessa möten. Fördelen är att man kan vara mer involverad och förberedd, nackdelen är att det kan kännas belastande. Vi kommer fram till att alla som är intresserade kan gå men att det är viktigt att någon representant från Normlösarådet finns närvarande. Vi fortsätter att bestämma från gång till gång tills vidare.

**§6 Personalens punkt**

Förskolan/skolan: Alla utvecklingssamtal på Pärlan och Snäckan är nu genomförda. Det har gått bra, fast det har tagit lång tid på Snäckan, där det endast finns en förskolelärare. Personalgruppen har därför ett förslag på förändring. Förslaget består i att de mindre barnen (4 åringarna) har utvecklingssamtal på hösten, och att de äldre barnen har sina samtal på våren (gäller Snäckan). Rådet tycker att det är ett bra förslag.

Skolan/skolbarnen kommer att göra en resa till Kolmården den 26/5. Information kommer separat. Denna gång önskar personalen att få åka själva med barnen. Man är 10 stycken och känner att man vill göra denna resa utan föräldrar. Föräldrar är mycket välkomna vid andra tillfällen! Frågan om eventuell peng till souvenirer tas upp till diskussion. Efter övervägande önskar rådet att man hoppar över att köpa souvenirer

denna gång. Det kan bli problematiskt ur många synvinklar med administration av pengar, ”orättvisa” mm..

4-6 åringarna på Pärlan och Snäckan kommer att få göra en gemensam utflykt till Fenomenmagasinet i Gamla Linköping. Mer information kommer.

Therése läser upp förskoleklassbarnens och skolbarnens brev om vad de jobbar med just nu.

Fritidsbarnen har varit på en gemensam träff med andra fritidsbarn i Mantorp och firat fritidshemmensdag. Denna träff var mycket uppskattad, både av pedagoger och av barnen! Fritidsbarnen kommer även i år att åka på dagläger till Fiskarp. Information om detta kommer senare.

### **§7 Skolledningens punkt**

Anna berättar om att förändringarna kring ”15 timmars barnen”, som skolledningen tidigare har informerat om, kommer att bli verklighet till 1 augusti. Förskolans tider för de barn som har rätt till 15 timmars vistelse kommer att bli 08.15 - 11.15 varje dag. Inga måltider kommer att ingå och förskolan kommer att äta frukost vid 07.45 istället. Anna berättar även att detta kommer att innebära mycket stora besparingar för Mjölby kommun.

Gällande skolan så håller man just nu på med en översyn av timplanerna, tillsammans med andra skolor. Eventuella justeringar kommer att ske, mer information kommer till hösten.

### **§8 Bygdelagets punkt**

Bygdelaget önskar att det återigen bildas en arbetsgrupp som kan jobba med de eventuella förändringar som kommer inom skolan. En sådan grupp fanns tidigare och fungerade då mycket bra. Anna informerar om att det i nuläget inte finns några direkta sparbetning men att det troligen kommer att bli stora besparingar även inom skolorna framöver. Vi tar upp fråga igen till hösten. Lise-Lotte tar även upp frågan om eventuell profilering av skolan. Anna säger att frågan har varit uppe tidigare. Det kan vara problematiskt med en profilering, då den måste vara valbar även för andra elever i kommunen. Vi diskuterar vidare om detta till hösten.

### **§9 Föräldrapunkt och övriga frågor:**

#### Utvärdering av Normlösarådet:

I diskussion kommer vi fram till att vi tycker att rutinerna för rådet fungerar väl. Målet är att kallelse ska komma ut 1 ½ vecka innan möte, och att minnesanteckningar ska komma snabbt efter mötet, vilket verkar fungera just nu. Ett förslag är att vi i fortsättningen skickar kallelse och minnesanteckningar via mail och skolans hemsida. Therése kommer att se över möjligheterna till det.

Vi tycker att dagordningen är bra som den är och att samarbetet inom rådet fungerar bra. Lise-Lotte föreslår att rådet skulle arbeta mer mot politiker. Vi enas om att FÖSA är ett bra forum för detta, och att vi får diskutera vidare kring ytterligare en arbetsgrupp till hösten.

Vi saknar och eftersöker fler föräldrapunkter och/eller frågor som vi kan ta upp i rådet. Vi representanter upplever att vi får mycket få förfrågningar från föräldrar. Ett förslag är att vi går ut och pratar om vad vi gör i rådet och att på olika sätt förenkla för föräldrar att ställa frågor. Olika sorters postlådor diskuteras. Vi kommer att diskutera vidare kring detta. Vi vill att alla ska ha känslan att man kan komma till rådet med alla frågor, stora som små, som gäller skolan.

#### Trädgårdsfesten:

Trädgårdsfesten kommer att hållas torsdagen den 4/2. Det kommer att bli ”Drop in grillning/picknick” mellan kl. 17.00 – 18.00 ca. Efter detta kommer skolan och förskolan att ha uppträdanden. Kubb och lite andra lekmaterial kommer att finnas tillgängliga för dem som vill under kvällen. Therese fixar med inbjudan och Malin kommer att sätta i gång grillarna.

Vi kommer att ansöka om att få använda skolans aktivitetsbidrag på ca 5:- per barn inför denna trädgårdsfest. Tanken är att vi ska kunna bjuda alla barn på en glass som avslutning på kvällen.

#### **Val av ordförande till nästa år:**

Melanie Lind väljs till ordförande och Malin Asmundsson väljs till vice ordförande.

**Det finns ännu inget datum för höstens första Normlösaråd. Rektor Anna kommer att ge några förslag.**

---

Sekreterare, Malin Asmundsson

---

Justerare, Therese Lennartsson